
Møtereferat 13.01.21 

 

1. Formaliteter 
Møteleder: Ingrid Birgitte Løvoll 
Referent: Camilla Finstad Pedersen 
Tid og sted: Zoom, 18:15 

2. Tilstede 
Ingrid Landsverk, Ingrid Birgitte Løvoll, Camilla Finstad Pedersen, Marita Remøy, 
Emma Eivik, Roar Høiby Brakstad, Henrik Fossmo, Kristine Sandland Kristensen, 
Andrea Moksnes, Markus Mollerud,  Synne Solli Nygjelten, Daniel Remvik, Jens Ruud 
Bunkholdt, Jon Emil Steine, Liv Marie Brynestad Hansen, Anniken Skovli 

3. Godkjenning av møteinnkallelse og saksliste  
Godkjent 

 

143/20 Leder 

Møterutiner v/Ingrid Birgitte og Ingrid 

● Gjennomgang av møterutiner ved digital styremøte 

Smittevernrutiner v/Ingrid Birgitte  

● Det er svært viktig å alltid føre oppmøte på fysiske arrangement. Vi har foreløpig 
bruk google skjema hvor vi samler inn navn, telefonnummer og dato, samt hva slags 
arrangement det gjelder. Dette gjelder også for møter i komitéer, styret, 
aktivitetsgrupper m.m. Dette er for at vi skal kunne bidra til enkel smittesporing 
dersom det er tilfeller av covid-19 blant oppmøtte på våre arrangementer.  

● Alle i styret har ansvar for at disse opplysningene slettes innen 10 dager. Dette er for 
at vi ikke skal sitte på unødvendige personopplysninger, i henhold til GDPR. 

● Alle som skal stå ansvarlige på fysiske arrangement bør lese gjennom 
smittevernloven, spesielt det som gjelder for oss. vi er pliktige til å følge den, og vi 
kan straffes hvis den brytes. Styret og komitéene må også holde seg oppdaterte på 
gjeldende lokale forskrifter. 

● Som veiledende skjema bør alle som arrangerer fysiske arrangementer benytte 
risikovurderingsskjemaet utformet av NTNU. Dette ligger på styredisken.  

Samarbeid ISL og ISS om sosiale arrangementer for 1.klasse v/Ingrid Birgitte  

● Vært i kontakt med ISL og ISS, og disse instituttene ønsker gjerne å samarbeide med 
linjeforeningene om å lage sosiale, faglige eller sosio-faglige arrangement for 
førsteklassingene. De stiller gjerne med økonomisk støtte dersom det er behov for 
dette. 

● Angående samarbeidet med ISL: leder har gitt beskjed om at en fra 2021-styret vil ta 
kontakt ang. hva slags arrangement vi kan stille med 



● Tidligere har det vært lite samarbeid mellom Erudio og de ulike instituttene vi 
tilhører, derfor er det ekstra viktig å smi mens jernet er varmt! 

Aktivitet i linjeforeninga v/Ingrid og Henrik 

● Lurt å få igang noe aktivitet, om så digitalt, rimelig kjapt.  
● Strava - trenger noen til å drifte det om det vi skal fortsette med dette 

○ Muligens en koskom-sak - aktivitetsansvarlig bringer dette videre til komitéen 
○ Mulig å sette i gang konkurranse mot andre linjeforeninger om dette er 

ønskelig 
● Instagramkonkurranser - informasjonsansvarlig tar seg av dette 

○ Quiz på instagram var populært under lockdown, men krevende for 
informasjonsansvarlig å gjennomføre alene. Her kan det settes i gang 
samarbeid mellom fagkom og informasjonsansvarlig.  

● Fagkom vil kjøre online quiz med det første. Det har vært etterspørsel om dette i 
spørreundersøkelsen. 

● Forslag om grilling og aking når det er lovlig. Dette vil trolig bli et samarbeid mellom 
koskom og arrkom. 

Møteplan fremover v/Ingrid 

● Fordelaktig å få på plass en møteplan ganske snart og få en skikkelig oppstart. Sikter i 
utgangspunktet på 2 uker frem i tid. Leder lager en doodle til det nye styret.  

 

144/20 Nestleder 

Gjennomgang av spørreundersøkelsen v/ Camilla 

● Resultatene fra spørreundersøkelsen gjennomgås, og det som er relevant for 
enkeltverv legges til i viteboken for disse. Resultatene som er relevante for ISL har 
blitt sendt dit. Utover dette er resultatene fra spørreundersøkelsen unntatt referatet 
grunnet personvernshensyn.  

 

145/20 Økonomiansvarlig 

Økonomisk oppdatering v/ Ingrid 

● I 2020 gikk 71622 kr i pluss. Det betyr at vi har penger å bruke i 2021! 

Kopi av viktige e-poster v/Ingrid 

● Økonomiansvarlig skriver ut alle viktige e-poster og legger dem i en perm sånn at vi 
har analoge backups hvis noe skulle gå galt digitalt. Alle i det gamle styret må gå 
gjennom e-postene og se om det er noen viktige e-poster som ikke er videresendt før 
de gir over brukeren til arvtaker. 



Pins v/Ingrid 

● Det gamle styret som har kjøpt pins og daljer må betale for det dersom det ikke er 
gjort. 

146/20 Arrangementsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/ Kristine 

● Tanken er å samarbeide med koskom siden det blir vanskelig å arrangere større 
arrangementer dette semesteret. Det viktigste er i bunn og grunn å ha et tilbud - det er 
bedre å ha mange små arrangementer enn få store.  

147/19-20 Redaktør/grafisk 

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

● Utgivelsen før jul: opplevde at det tok lang tid å få trykket ferdig hos NTNU grafisk. 
Utgivelsen gikk ganske greit, omstendighetene tatt i betraktning. Eksemplarene ble 
satt frem på bord ved Erudiotavla grunnet forbud mot stand, og 130 eksemplarer 
forsvant. Vi har en del til overs grunnet økt opplag, men disse kan gis bort følgende 
semester.  

148/19-20 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Emma 

● Dersom det er mulig med tanke på smittevern er det ønskelig å arrangere skrivestue i 
slutten av februar, da dette er innenfor fristen for mange semesteroppgaver.  

● I utgangspunktet er det planlagt at foredrag med god skole blir utsatt til høsten, men 
det kan vurderes å ha dette digitalt. 

149/20 Informasjonsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Markus 

● Har en overtakelsesperiode frem til 21. Januar hvor både nåværende og fremtidig 
aktivitetsansvarlig styrer kanalene. 

150/20 Faddersjefer 

Oppdatering av som var v/ Henrik og Andrea 

● Ser på fadderuka som vellykket fordi man stilte med et tilbud for førsteklassingene 
når andre tilbud uteble. 

151/20 Aktivitetsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Roar 

● Lite aktivitet som kan foregå i disse tider 



● Lektur og Korrektur har lagt ut en kort brief om at det ikke blir aktivitet foreløpig 
grunnet smittevernsreglene. Det er ønskelig at fotball og håndball gjør det samme for 
å holde de som deltar oppdatert. 

● Volleyballoppdatering: sit ønsker ikke å love bort utstyr o.l. når smittesituasjonen er 
sånn den er. Målet er å få til et volleyballtilbud i februar. 

152/20 Eventuelt 

Jubileumsball v/Ingrid Birgitte 

● Det er en sterkt ønske fra 2020-styret om at jubileumsballet arrangeres i 2021 på 
våren - etter påske, men dette må avgjøres av 2021-styret med bakgrunn i 
smittesituasjonen. Tanken om at et ball kan gjennomføres kan hvertfall ligge litt i 
bakhodet. 

● Øremerkede penger på konto til dette ballet - dersom ballet ikke gjennomføres må det 
på nytt tas kontakt med sponsorene. Dette er for å fremstå som en pålitelig aktør mtp. 
fremtidige sponsoravtaler.  

● Ballet vil diskuteres nærmere på neste møte. 

Idemyldring v/alle 

● Kan opprette en discord-server hvor styret kan tilby kaffetid, kontortid, etc., hvor 
medlemmer kan komme innom og finne noen å snakke med.  

● Among Us 
● Yukigassen. Organisert snøballkrig. Alle må ha på beskyttelsesutstyr!! 
● Digital speed date 
● Redesign-kveld/fiks klærne dine kveld 
● Byttekveld 
● Felleskjøring i Vassfjellet - lett å ivareta smittevern 
● Natursti - kan dette legges til Lektur? 
● Vis-frem-din-hobby på instagram 
● Vurdere å slette Arrkombrukeren på Facebook slik at det er mer konsensus på 

Erudiobrukerne - diksuteres videre av 2021-styret.  
 
Møtet heves 20:09. 


